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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU  

DIVADELNÍ FAKULTY JAMU DNE 21. 12. 2016 

 
 
PŘÍTOMNI:  Stanislav Čaban; Mgr. Igor Dostálek;; MgA. Jonáš Konývka;  prof. PhDr. Miroslav Plešák; 

doc. MgA. Lukáš Rieger, Ph.D.; Adam Steinbauer; Mgr. Petr Svozílek. Petr Theodor 
Pidrman. 

OMLUVENI: doc. Mgr. Hana Halberstadt. 

HOSTÉ:   doc. Mgr. Petr Francán (děkan). 

Senát je usnášeníschopný (8/9). 

 
 
PROGRAM JEDNÁNÍ:  1. Vystoupení doc. Mgr. Petra Francána 

   2. Jednání o volebním a jednacím řádu AS 

 
PROJEDNÁNO: 
 
ad 1.  

Děkan fakulty přijal pozvání akademického senátu, představil jeho členům dohodnutá témata a 
odpovídal na dotazy kladené v následující diskuzi. 

 
Mzdový předpis. Pracovníci rektorátu ve spolupráci s děkany a tajemníky obou fakult připravují 
nový mzdový předpis. Rozpracovaný návrh zvažuje mimo jiné zrušení principu seniority – tedy 
odstupňování platů podle odpracovaných let. Zvažovaná úprava by měla být značným přínosem 
pro mladší pedagogy. 
 S tímto tématem úzce souvisí nově připravovaný popis pedagogických pozic (vyžadovaný 
rovněž stávající novelou vysokoškolského zákona), který by se měl výrazně odrazit na struktuře 
a výši příplatků (zohledněno by tak mělo být množství reálně vykonané práce, např. vedení 
diplomových prací, hodnocení vypracovaná vedoucími ateliérů apod.) Systém pravidelné mzdy, 
ročně fixovaného osobního ohodnocení, příplatku za vedení a mimořádných odměn 
pravděpodobně zůstane zachován. 
Smyslem připravovaných změn je umožnit každému zaměstnanci detailně rozklíčovat skladbu 
jeho mzdy, respektive umožnit intenzitou pracovního výkonu měnit výši finančního ohodnocení. 
Mzdový plán by měl vstoupit v platnost nejpozději začátkem zimního semestru 2017. 
Pracovní verze mzdového předpisu bude akademickému senátu předložena k připomínkám, k 
nimž se děkan v rámci k tomu určenému zasedání vyjádří. 
 
 Prostory klubu (bývalý „Dalibar“). Proběhly konzultace architektonické kanceláře se 
zástupcem scénografie. Byl nakoupen nábytek do klubu (skládací židle a čtyři mobilní stoly) a 
vytvořena vizualizace. Dispozice stávajících lavic zůstane zachována, stěny budou polepeny 
dramatickými texty (nikoli plakáty – aby se stěny prostoru mohly zároveň využívat i jako 
výstavní plochy galerie).  
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Podle zákona musí být klub nekuřácký (jeho provozovatelem není soukromá osoba, nýbrž 
veřejná vysoká škola). Proběhne penetrace a výmalba. Původní osvětlení bude nahrazeno 
lištou s možností variabilního umístění malých směrových reflektorů.  
Uvažuje se o tom, že v prostoru za bývalým barem budou umístěny automaty na kvalitní 
čerstvé potraviny a kávu (děkanovou podmínkou pro jejich provozovatele je, aby jejich sortiment 
byl nabízen za nižší cenu než v obchodech). Dále budou v tomto prostoru umístěny mikrovlnné 
trouby, varné konvice, ledničky a dřez.  
Prostor bude otevřen od 8:00 do 22:00. Větší akce (oslavy, zkoušení nebo předvádění 
klauzurních prací), které si budou vyžadovat uzavření klubu, bude nutné nahlásit dopředu na 
sekretariátu fakulty. Uvažuje se rovněž o vhodném ozvučení a přidání elektrických zásuvek do 
lavic. 
Po určité době zkušebního provozu dojde opět k připomínkám. Předpokládané otevření baru 
bude na počátku letního semestru roku 2017. 

 
Směrnice děkana o studiu. Tato směrnice je provizorním opatřením, které upravuje pravidla 
daná Studijním a zkušebním řádem, pouze pro období (do 1. 9. 2017), během něhož budou 
podle novely vysokoškolského zákona souborně připraveny nové vnitřní předpisy fakulty. 
Nově jsou zde definována především pravidla pro přestupy a uznání zahraničního studijního 
pobytu. Při její tvorbě bylo využito návrhu bývalé proděkanky prof. Silvy Mackové. 

 
Děkan hovořil i o svých dalších plánech na úpravy prostor v budově fakulty: vyhrazení místa 
pro kuřáky (na jedné z venkovních teras), přesunutí ubytovacích jednotek z fakultní budovy na 
kolej Astorka, osvětlení v ateliéru prof. Cejpka, zřízení galerie čestných doktorů JAMU, úpravu 
informačních tabulí a rozcestníků. 
Chystá rovněž zavedení pravidelných konzultačních hodin děkana a zvažuje přehodnocení 
termínu konání Salonu původní tvorby. 
 
Ke všem bodům proběhla diskuze se senátory. 

 
ad 2. 

Předseda navrhl ustanovit tři pracovní skupiny pro práci na volebním a jednacím řádu senátu. 
Skupina pracující na ustanovení a jednacím řádu AS (stávající část první a třetí) prodiskutuje a 
utřídí návrhy a podněty zaslané jí ostatními členy senátu (do 8. 1. 2017). Poté budou tyto 
návrhy poslány k posouzení právníkovi a týden před příštím zasedáním senátu budou rozeslány 
ostatním členům senátu a vystaveny na úřední desce školy (IS). 

 Témata a obsazení pracovních skupin: 
Ustanovení a jednací řád AS: Dostálek, Konývka, Rieger, Steinbauer 

  Volební řád AS: Čaban, Rieger, Svozílek 
  Návrh na jmenování děkana: Halberstadt, Pidrman, Plešák 
  

Příští zasedání se bude konat 25. ledna v 10,00 na učebně č. 106. 
Tématem zasedání bude schvalování složení Umělecké rady fakulty 
a diskutování a schvalování změn jednacího řádu AS DIFA JAMU. 

 
              

zapsal           verifikoval                                                                                                  
Petr Theodor Pidrman         Lukáš Rieger                                                               


